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Vi önskar hjälp med att påverka Kungälvs Kommun angående föreningsstöd

Hej,

Tisdagen den 12/12-2017 tog kommunstyrelsen i Kungälv ett beslut angående nya riktlinjer för 
föreningsstöd. Beslutet som togs innebär att Romelanda Ungdomsförening förlorar minst 155 000 kr i 
årligt föreningsstöd. Detta slår direkt undan benen för oss då vi redan sedan tidigare har en svår 
ekonomisk situation. Anledningen till att vi drabbas så hårt av de nya riktlinjerna är att vi är den enda 
fotbollsföreningen i kommunen som driver sin idrottsanläggning i egen regi. Övriga föreningar bedriver sin 
verksamhet på kommunala idrottsanläggningar.  Idrottsrådet i Kungälv har sammanställt en rapport där 
det bl.a. framgår att kommunen subventionerar en kommunal fotbollsanläggning med 53 kr per aktivitet 
medans en egen ägd anläggning enbart subventioneras med 14 kr per aktivitet (innan tisdagens beslut).

Kommunen har helt bortsett från de kostnader som finns med att driva en anläggning i egen regi och satt 
ett tak på maximalt 100 000 kr i föreningsstöd och villkorat ytterligare pengar med ”om utrymme finns i 
kommunens budget”. Då ansökningarna görs året efter det år föreningen har tagit kostnaden så vet inte 
föreningen om de kommer att få ett utökat föreningsstöd eller ej vilket givetvis är helt orimligt, vi har 
ingenstans att i efterhand plocka fram dessa belopp om kommunen beslutar att det inte finns något 
ekonomiskt utrymme.

Som exempel så ansökte vi 2017 (för kostnader 2016) föreningsstöd för 642 933 kronor (alla uppgifter i 
detta belopp tagna från vårt bokslut för 2016)  och väntas få oss tilldelat 255 000 kr enligt ett gammalt 
avtal som funnits mellan kommunen och RUF. Med de nya reglerna så kommer vi att få 100 000 kr istället 
vilket självklart är ett dråpslag mot vår verksamhet.

I det antagna förslaget till nytt föreningsstöd så finns det även många andra brister kring t.ex. öppenhet, 
prioritering, vem tar beslut, kan man överklaga och hur redovisning av avslagna och antagna ansökningar 
ska gå till vilket vi påtalat för alla politiker i kommunstyrelsen. Via länken nedan så hittar ni det antagna 
förslaget, våra kommentarer  till förslaget samt idrottsrådets utredning av subventioner m.m.

http://www.ruf.nu/Page/349929

Den lokala tidningen Kungälvsposten har också skrivit en artikel om detta och den finns att läsa här:

http://kungalvsposten.se/sport/ekonomisk-stjarnsmall-for-romelanda-uf/

Vi önskar hjälp med att påverka politiker och opinion för att förändra detta beslut alternativt att det 
framkommer en politisk vilja att lösa den uppkomna situationen. Förslagsvis genom att kontakta 
kommunordförande Elisabett Mattsson (L) elisabeth.mattsson@kungalv.se , kommunstyrelsens ordförande  
Miguel Odhner (S) miguel.odhner@kungalv.se , och oppositionsrådet Anders Holmensköld (M) 
anders.holmenskold@kungalv.se . Det går även att kontakta reporten på Kungälvsposten Niklas Ohlson 
0303–20 68 22 för att framföra Göteborgs Fotbollsförbunds tankar kring den uppkomna situationen och kring 
föreningsdöden i allmänhet. 

Thomas Thunberg, Ordförande Romelanda Ungdomsförening (ordforande@ruf.nu  0706-510239)
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